
До д-р Иван Иванов, 

Кмет на Община Севлиево 

чрез д-р Явор Памукчиев 

Председател на ОС 

Севлиево

Питане
от Михаил Христов Йонков

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
_______СЕВЛИЕВО_______

Регистрационен индекс н дата

общински съветник от групата на коалиция

„ Продължаваме Промяната-Демократична България"

Относно:

Наложените финансови корекции на Община Севлиево по изпълнението на няколко проекта, 
финансирани по различни програми.

Уважаеми д-р Иванов,

Възползвайки се от правото си по чл.ЗЗ, ал.1, т.4 от ЗМСМА и чл.22, ал. 1, т. 4 от Правилника 
за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация в Община Севлиево отправям следното питане:

Отчитайки положените сериозни по обем усилия от Вас и администрацията на Община 
Севлиево за подготовката и реализацията на различни проекти през годините по 
предоставените разнообразни възможности за външно финансиране, като използвам 
възможността да благодаря на всички участници в тези процеси, довели до подобряване 
условията на живот на нашите съграждани., Обезпокоен съм обаче от размера на финансовите 
корекции, които са направени по част от тези проекти.

Ще дам като пример три по ЕФРР- Региони в растеж:

ВС16КРОР001-2.002-0014-С04 „ Въвеждане на мерки за енергийна ефективност в 
административната сграда на Община Севлиево"
В616ЯРОР001-2.001-О045-С01- " Енергийна ефективност на образователната 
инфраструктура в град Севлиево"
ВС16КРОР001-2.001-0179-С01- „ Прилагане на мерки за енергийна ефективност в 
многофамилни жилищни сгради в град Севлиево"



Вземайки предвид сериозните суми по одобрените проекти за тази и следващата година, 
като поне един от тях успя да обедини всички ни зад една знакова за града ни кауза, моето 
питане е:

1. Установени ли са причините за тях и ако да, моля да ни запознаете с направения анализ?

2. Какви мерки и действия са предприети от ръководството на Община Севлиево за 
недопускане на предпоставки за такива сериозни финансови корекции в бъдеще?

Считам, че момента е подходящ, тъй като предстои приемането на бюджета на Община 
Севлиево и подобни корекции може да се окажат пречка за реализирането на някои местни 
дейности през съответната година.

Моля за конкретен отговор на всеки от въпросите, които да ми бъдат предоставени и в 
писмен вид.

29.01.2024 г. С Уважение:

Гр. Севлиево Михаил Йонков


